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Rada GminY
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P R o r o K o L
z wsp6lnego posiedzenia Komisji Budietu'

Finansfrv- i MienlrKemunalnego
oraiz lfumisji Rolnictwa' OchronY

Srodowiska i Porz4dku Publicznego
odbytego w dniu 04 sierPnia 1999 r.

Ofwmcia posiedzenia dokonal Przewodniczqcy Rady Gminy Pan
Antoni Rudnik witajqc wszystkich przybylych ( lista obecnoSci w zalqczeniu ).
Nastppnie przedstawil porz4dek obrad , ktory zostalprzez czlonk6w komisji
przyjety.

Ad. I

Z projektem Studium uwanxrkorvaf ; kieru*6'l# zagospodarowania
przestrzennego Gminy Subkowy zapornalaczlonkow komisji Sekretarz Gmiriy
pani &gina Kalkowska informuj4c jednoczesnie, iZ prace nad Studium
roryoczQte zosta\y w 1997 r.
Dwukretnie przedstawiane byty one na Sesji Rady Gminy.
Stwierdzila r6wnieZ, iz zgodnie z ustaw4 o zag.ospodarowaniu przestrzennym ,
kaidaGminadokofrcarokumusiposiada6takieSfudium.d1ategotezzostanie�
povrylszy projekt przedstawiony na nalblilszej Sesji rady Gminy.

Powy2sry projekt komisj a zaopinier*ala

Ad'.2

Informaeji o przebiegu wykonasiabtrdzeh* gpfuLy za F p6ho cze W , udzielil -$f6jt

Gmrny Pan Zdzislaw Makswski oraz Skarbnik Gminy Pani Aleksandra Rajska. 
'

W trakcie dyskusji nad wlw informacj q z zapytaniern nr.r6cil sig czlonek
komisji Pan Marian Sobdf dot. itoSci udzielonych odroczeftw plafiroSci podatku
rolnego.
Odpowiedziudzielita Skarbnik Gminy stwierdzaj qc, iZ jest to sprawozdanie ztI
i II kw br qigtych jest w nim 65 sdreezef. -

Do p owyZszej informacj i komi qia''u+vag ni e -wni o sla.
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Z projeldern uchwaly w sprawire zmiany budzetu gniny na 1999 r. zapozfliala

zJbranych Skarbnik Gminy sfwierdzaj4c jz konieczrosc dokonania anian w -

budzeiie wiq,ze siE z otrzymaniem dotacji celowych na : j

-oSwietlenie drog wojew6dzkich,
- oplaeenie sktadek na uberyieezci+e zdrowotrre osob korzystajqcych zopteki

spoleczrej ,
- na wlptaty zasilk6w dla kornbatantow'
poinformowala takke, ze otrzrymano r6wniez Srodki z Agencji WasnoSci Rolnej

Skarbu Panstwa, ktdre przentaczyc nalezy na :
- opracowanie projekflr-modernizacji sieci wodoci4gowej w Wielkiej Slofrcy,
- uir"yo** sicei wodociryowei i prrystosor*anie jej do odbioru wody'
- remonfy drog przejEtych odAWRSP.

Komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie'

A d . 3 b

Frojeld uehwaty w sprawire mriany uehwaly w sprarvie oddania w dzierZawg

nieruehomoSci komunalnyeh gminnp j e&rostksm organizacyjnym odczyta-l'

Przewodniczqcy Rady Pan Antoni Rudnik
Nastgpnie sekr-etarz Gminy, poinformowala zebranych,2e z dniem 1.09. br w

,*iA"k" z reform4 systemtromri aty tJ. utwmzeniem nowych gminnych
jednLstek organizicySnych tj. Zespotu Szk6l w Subkowach oraz nnianqstop-nia"organizacyjnigo 

* pr".arzkolu Samorz4dowym w Subkowach , koniecznym jest

dokonani e nnian . ZawartoSd ,, opisu nientchomosci" pozostaniebez miian-

Frojekf uehwalycztankowiekemisii.zaopiniowalipozyf-ywnie.
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Z projelr,ter-n uchwa$ w sprawie ustalen ia nainiZszogo wyna gtodzenia ole

zatwierdzenia wartoSci jednego punktu w zlotych w celu ustalenia miesigcanych'

stawek wynagrodz eria zasadniczego dla pracownikow zatrudnionych w

Gminnym O Srodku Pomocy Spoleemej w SUbkow ach zap oma\a zebrany ch

Sekretarz Gminy Pani Regina Kalkowska.
Stwierdzila,iZ w br. przestaly obowiqggwaf pracownikow GOPS

dotychczasowe tusudy wynagradzania. Obecnie w stosunku do tych osob ma

,urioro*anie Rozp orz4dzenie Rady Ministrdw z dn,1- lipca 1997 t' na

podstawie ktorego Rada Gminy zobowrqzana zostatra do okreslenia warto$ci

najnizszego *ynugrodzenia oraz jednego p[nktu , kt6re to stuzqdo ustalenia

tabeli miesigczrych stawek qrynagrodz enia zmadniczego.
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Czlonek kornisii Pan J. Szwaezka z,wroeil slg z zapytaniem dot. najnizszego
wynagrodzenia.
Odpowiedz.i udzielila Skarbnik Grlmny stwierdzajp;ianajnizsze wynagrodzenie
ubruttowione wynosi 650,-

Projekt uchwaly czlonkowie komisji zaopiniowali pozytywnie.

Ad. 4

Z projek+ern uchwaNy w sprawie zrniany w budzecie grniny na 1999 r.
przygotowywanym przez Zarzqd Gminy zapamala czlonk6w Komisji '

Budzetu,Finansow i Mienia Komunalnego Skarbnik Gminy stwierdzalqc, iz
powyzsry projekt uchwaly wymaga opinii Komisji. a dot. rozdysponowania
przez Rady Soleckie $rodksw bgdqeych w ieh dyspozycji oraz dokonaniem
zmian w bud:Zecie i gospodarce pozabudZetowej .

Proj ekt uchwaly zostal zaopiniowany pozytywnie.

Na tym posiedzenie komisji zakot'rczono.
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Antoni Rudnik podzigkowal wszystkim za
uczestniefwo w spotkaniu- _

Na tym,protokl zakoficzons. -

Protokolewala:
Dorota bd(
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